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Protokół Nr XII.2012 

z obrad sesji Rady Powiatu Żagańskiego 

z dnia 16 lutego 2012 roku 

 

1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Powiatu Żagańskiego.  

Otwarcia obrad XII sesji Rady Powiatu Żagańskiego dokonał Przewodniczący Rady Leon 

Cuprych o godz. 10
00

, stwierdzając na sali obecność 16 radnych i ważność obrad sesji,  

dlatego podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Ponadto na sali obecni byli: Zarząd Powiatu Żagańskiego, Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Bielecka, Radca Prawny Halina Miszczuk, Radni Gminy Szprotawa, Burmistrz Szprotawy, 

dyrektorzy jednostek organizacyjnych, naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego oraz 

prasa lokalna.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych: porządek obrad został radnym przesłany  

w ustawowym terminie i dlatego nie ma potrzeby go odczytywać. Czy są uwagi do porządku 

obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał proponowany porządek obrad i poddał pod 

głosowanie. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Powiatu Żagańskiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 29 grudnia 2011 roku. 

4. Informacja Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdania z prac Komisji Stałych Rady Powiatu Żagańskiego za rok 2011. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat żagański. 

7. Interpelacje radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

            1)  zmian budżetu, 

            2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żagańskiego na lata 2012 – 2019, 

            3)  przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012 – 2015, 

                           4)  nadania statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Żaganiu, 

         5) ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych funkcjonują-

cych na terenie Powiatu Żagańskiego, 

         6) określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z 

odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia od ustale-

nia opłaty za pobyt dziecka w rodzinnej i instytucjonalnej pieczy zastępczej, 

         7) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu żagań-

skiego w roku 2012, 

         8) pozbawienia niektórych dróg w Szprotawie kategorii dróg powiatowych, 

         9) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Żagańskiego na 2012 rok, 

           10) uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 2012 rok, 

           11) zamiaru likwidacji szkoły policealnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimna-

zjalnych w Szprotawie, 
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           12) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Iłowej, 

           13) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych w Szprotawie, 

  14) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstyl-

no Handlowych w Żaganiu, 

   15) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogól-

nokształcących w Żaganiu, 

  16) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tech-

nicznych i Licealnych w Żaganiu, 

  17) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponad-

gimnazjalnych w Szprotawie, 

  18) zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjal-

nych w Szprotawie, 

  19)  zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią zasadni-

czą szkołę zawodową w Zespole Szkół Zawodowych w Szprotawie, 

  20)  zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią zasadni-

czą szkołę zawodową w Zespole Szkół Technicznych i Licealnych w Żaganiu, 

  21)  zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią zasadni-

czą szkołę zawodową w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłowej, 

  22)  zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią zasadni-

czą szkołę zawodową w Zespole Szkół Tekstylno Handlowych w Żaganiu. 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

       10. Wnioski. 

       11. Informacje i oświadczenia. 

       12. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Powiatu Żagańskiego. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 29 grudnia 2011 

roku. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych: do zapoznania się z protokołem XI sesji Rady 

Powiatu Żagańskiego z dnia 29 grudnia 2011 roku został wyznaczony Radny Zbigniew 

Teler oraz Radny Andrzej Barylak. Na dzisiejszych obradach sesji Radni są nieobecni z 

powodu choroby, jednak z protokołem zapoznali się i nie wnieśli uwag, co jest odnotowane 

w protokole. 

Radny Henryk Janowicz: z protokołem XI sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 29 

grudnia 2012 roku zapoznałem się i nie wnoszę uwag. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych poddał pod głosowanie protokół z XI sesji Rady 

Powiatu Żagańskiego z dnia 29 grudnia 2011 roku. 

Protokół z XI sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 29 grudnia 2011 roku został przyjęty 

jednogłośnie. 

4. Informacja Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Radny Krzysztof Jarosz: na posiedzeniu Zarządu w dniu 27 stycznia 2012 roku zlecono 

zasięgnięcia zewnętrznej opinii prawnej dotyczącej zawarcia w dniu 27 kwietnia 2010 roku 

umowy o przejęciu świadczeń zdrowotnych. W jakim celu zlecono taką opinię? Treść tego 

punktu nie odpowiada mi na to pytanie, dlatego proszę o przybliżenie, czemu ma służyć ta 

opinia prawna? 

Starosta Marek Ślusarski: opinia prawna, co do umowy z 105 Szpitalem, nie ma tu 

jakichkolwiek podtekstów, są zmiany w przepisach w służbie zdrowia a w najbliższym 

okresie czasu ta umowa się skończy i dlatego chcieliśmy tylko zasięgnąć opinii w kwestii 
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prawnej, jak ona się ma do nowych przepisów. Chodzi tylko o to, aby przygotować się do 

nowej umowy, jeśli taka będzie. 

Radny Tadeusz Kosmatka: w pkt. 13 z posiedzenia Zarządu z 27 stycznia br. decyzja 

Zarządu w sprawie omyłkowego wycięcia drzew, czy jakieś konsekwencje do osób, które 

wycinali drzewa, zostały wyciągnięte? 

Radny Henryk Janowicz: w imieniu Zarządu odpowiem, w związku z tym, że na 

skrzyżowaniu dróg 296 drogi wojewódzkiej i drogi powiatowej, między Dzietrzychowicami 

a Starą Kopernią, odkrzaczaliśmy pobocza i w tym samym czasie pracowały dwie brygady 

tj. brygada dróg wojewódzkich i powiatowych. Czy omyłkowo, trudno teraz powiedzieć, w 

pasie drogowym nie było wyznaczonych granic, nie są one widoczne i przez pomyłkę 

zostały wycięte dwa drzewa, nie przekraczały wielkiej średnicy, nie wycieli to nasi 

pracownicy, bo tego żeśmy nie stwierdzili, mógł ktoś wyciąć po południu na konto 

pracowników. Straż leśna zrobiła wizję lokalną, przejrzała całość, uzgodnili poprzez 

geodezję granicę, i chodzi o to, że w tym momencie nie mogliśmy wskazać osoby winnej, 

bo nie wiadomo, kto to zrobił a nie można karać kogoś za coś, czego się nie zrobiło. Na 

dzień dzisiejszy uznaliśmy, jako Zarząd, żeby w ramach wydziału pokryć te środki i na 

przyszłość mieć na uwadze, że mogą takie sytuację mieć miejsce. Tam nie chodziło o jakieś 

wielkie drzewa, tam chodziło tylko o naruszenie granicy lasów państwowych. Dzisiaj 

ciężko jest kogokolwiek ukarać, wskazać, bo jest to po prostu nie możliwe a dochodzenia 

nie będziemy robić, bo nie czas i miejsce i uznaliśmy, że należy to załatwić profesjonalnie 

poprzez uregulowanie z nadleśnictwem, żeby takie więcej nie miały miejsca.  

Radny Tadeusz Kosmatka: przekracza to kwotę 250 zł, kwota 250 zł jest wolną kwotą i nie 

potrzeba zgłaszać na policję, jeżeli tu jest kwota 337 zł to należało zgłosić. Czy było 

zgłaszane, bo od tego mamy organy ścigania i jeżeli było zgłaszane, było śledztwo, to 

rozumiem. 

Radny Henryk Janowicz: było śledztwo, prokuratura prowadziła dochodzenie, umorzyła. 

Prokuratura przychylnie się do tego ustosunkowała, bo trudno teraz kogokolwiek ukarać. 

Radny Marek Kopta: wrócę do tematu, który Pan Jarosz poruszył, chodzi o posiedzenie 

Zarządu w dniu 27 stycznia 2012 r. Pan Starosta powiedział, że wynika to ze zmian 

przepisów. Ta odpowiedź, mnie przynamniej, do końca nie satysfakcjonuje, bo wiemy, że 

materia sprawy jest bardzo delikatna i poważna, która może nieść za sobą określone 

konsekwencje. Czy można coś szerzej wyjaśnić, czego dotyczy ta zmiana przepisów i czego 

w tym kontekście możemy się obawiać?  

Radca Prawny Halina Miszczuk: zmieniły się przepisy, nie ma już ustawy o ZOZ – ach, jest 

ustawa o działalności leczniczej i zasadniczo jest inaczej w tej chwili uregulowany system  

a zlecenie wynikało także z tego, że zapisy w obecnej umowie są jakby różnie 

interpretowane, głównie inaczej przez 105 Szpital niż przez nas. Dlatego powstają 

rozbieżności na tle rozliczania tzw. kosztów amortyzacyjnych. W tamtej umowie mamy 

zapisane, że te środki będą wydatkowane na nieruchomości, koszty remontu, na wydatki 

sprzętu. Obecnie nie możemy już finansować sprzętu, bo zgodnie z nową ustawą, możemy 

to robić tylko i wyłącznie w formie dotacji, zgodnie z ustawą o finansach publicznych  

i tylko w przypadkach wyraźnie określonych w ustawie leczniczej. Dlatego zachodzi taka 

konieczność, że będziemy mieli zewnętrzną opinię i będziemy mogli przedstawić ją 105 

Szpitalowi Wojskowemu. Ta opinia pozwoli nam rozpocząć negocjacje do nowej umowy, 

wskazując, że nie musi być tak samo, jak do tej pory było, może można to uregulować 

lepiej, bardziej precyzyjnie. To nie znaczy, że do tej pory było źle, tylko zawsze lepiej mieć 

większą precyzję, nikogo się tu nie oskarża, po prostu chcemy mieć opinię od różnych 

prawników. 
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Starosta Marek Ślusarski: chcemy mieć pewność, bo wiadomo, że co prawnik to ma inną 

wykładnię, więc chcielibyśmy się posiłkować zewnętrznym prawnikiem. Ponadto mamy 

deklarację Urzędu Marszałkowskiego, że Szpital 105 przejdzie pod szpital wojewódzki  

w miesiącu lipcu br. jest to ostateczna data i dlatego myślę, że nie będzie rozmowy o jakichś 

innych negocjacjach. Będzie to tylko sukcesem dla powiatu, mieszkańców, że ten szpital 

nabierze rangi wojewódzkiej, za tym pójdą także środki i jakość wojewódzka. 

Radny Paweł Lichtański: moje pytanie dotyczy posiedzenia Zarządu, które odbyło się 21 

grudnia 2011 roku pkt.8 – wniosek Zarządu Powiatu w sprawie przyznania stypendium 

naukowego dla uczennicy ZSTH w Żaganiu. Ja nie neguję, że takowe stypendium tej 

uczennicy się należy, ale czy to stypendium, z punktu widzenia formalnego zostało 

przyznane w odpowiedni sposób, dlatego, że mam pewne wątpliwości. Uchwała 

stypendialna, którą przyjęliśmy narzuca jednoznacznie, że stypendium może być 

przyznawane od miesiąca września a to stypendium zostało przyznane od miesiąca 

października. Po drugie, uchwała stypendialna narzuca jednoznacznie termin składania 

wniosków, otóż mówi ona, że po 10 września i po 28 lutego takie wnioski nie będą 

rozpatrywane. W związku z tym, kiedy ten wniosek Zarządu został złożony. Po trzecie, czy 

zebrała się komisja, która ten wniosek rozpatrzyła i kiedy? Moje pytanie podyktowane jest 

troską o te 300 zł, które otrzymała ta uczennica, dlatego, że mam poważne obawy, że  

z punktu widzenia formalnego to stypendium zostało przyznane w nieodpowiedni sposób, 

obawiam się, że ona będzie musiała te pieniądze zwrócić, dlatego o to pytam. 

Naczelnik Wydz. OKT Michał Cisek: sytuacja była taka, że został przygotowany wniosek, 

który, nie będę mówił, z jakich powodów, nie został przekazany do Starostwa. W tej 

sytuacji należało przywrócić termin składania tego wniosku, jako osobie, której to 

stypendium, zgodnie z uchwałą, przysługiwało. Osoba ta spełniała wszystkie zawarte  

w uchwale wymogi, w związku z tym należało przywrócić ten termin i to stypendium 

wypłacić. 

Radny Marek Kopta: na posiedzeniu Zarządu 18 stycznia 2012 r. pkt. 4 wyrażenie zgody na 

przesunięcie środków finansowych w wysokości 100.000 zł na zakup ciągnika, 

wprowadzając inne zadanie, chodzi o zbiornik o pojemności 5000 l na przechowywanie 

masy asfaltowej. W którym miejscu i gdzie, jeśli mówimy o strefie konserwatorskiej 

zabytków, w centrum praktycznie miasta, mówimy o siedzibie dawnej straży pożarnej, ten 

zbiornik chcecie umieścić? Wymaga to pewnych ustaleń a wydaje mi się, że taki zbiornik 

i w takim miejscu, przy parku miejskim, przy kanale, budzi według mnie pewne 

wątpliwości. 

Radny Henryk Janowicz: są to zbiorniki przystosowane do przechowywania emulsji, 

odpowiednio izolowane z atestem. Mówimy o zbiorniku do 5000 l, który będzie miał 

własną pompę, podgrzewarkę i jest to zbiornik, który może być zamontowany na 

przyczepie, ewentualnie może być postawiony w wiacie i nie zagraża, pod każdym 

względem, jeżeli chodzi o ekologię. Jest wypompowywana hermetycznie emulsja a emulsja 

jest to środek, który bezpośrednio nie zagraża, jeżeli chodzi o środowisko, dlatego 

zakupujemy ten zbiornik, żeby te warunki spełnić.  

Radny Marek Kopta: ja to wszystko rozumiem, tu jest wszystko w porządku, że spełnia 

wszelkie wymogi, ale zamontowanie takiego zbiornika w takim miejscu będzie wymagało 

pewnych ustaleń, nawet nie wiem, czy nie konserwatorskich. W tym kontekście pytam, bo 

to, że on spełnia wszelkie wymogi ochrony środowiska, to nie budzi mojej wątpliwości, bo 

inaczej być nie może, tylko w takim miejscu, czy nie wymaga to ustaleń nawet  

z konserwatorem zabytków. 
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Radny Henryk Janowicz: nie wymaga ustaleń z konserwatorem zabytków, z tego, co się 

zorientowałem, jeśli chodzi o specyfikację. Zbiornik może być zamontowany na przyczepie, 

może być zamontowany w wiacie i jest to rozwiązanie technologiczne bardzo dobre. To nie 

jest tak, że stwarza zagrożenie, jeżeli chodzi o konserwatora zabytków, nie po prostu nie. 

Radny Paweł Lichtański: moje wątpliwości nie zostały rozwiane, co do pytania, które 

zadałem, chciałbym zapytać Panią Radcę Prawnego, czy z punktu widzenia formalnego, to 

stypendium nie jest zagrożone i ta uczennica nie będzie musiała w przyszłości go zwracać? 

Radca Prawny Halina Miszczuk: sprawdzimy bardzo dokładnie, ale istnieje możliwość 

przywrócenia terminu wniesienia. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych: do 31 stycznia był obowiązek Starosty do złożenia 

sprawozdania z prac Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w Żaganiu za rok 2011. 

Sprawozdanie podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego. Sta-

rosta w tej sprawie przedstawił następującą informację: Zarządzeniem Nr 25/2011 z dnia  

9 maja 2011 roku Starosta Żagański Marek Ślusarski powołał komisję Bezpieczeństwa i Po-

rządku Publicznego Powiatu Żagańskiego na kadencję 2011 – 2014. Komisja nie została zwo-

łana w związku z brakiem spraw do rozpatrzenia. Biorąc powyższe pod uwagę sprawozdanie 

staje się bezzasadne, ponieważ nie odbyło się posiedzenie komisji. 

5. Sprawozdania z prac Komisji Stałych Rady Powiatu Żagańskiego za rok 2011. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych przedstawił sprawozdania z prac n/w Komisji, 

ponieważ Przewodniczący komisji byli nieobecni na sesji: 

- Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli, 

- Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Blajer przedstawił sprawozdanie z prac 

komisji, które stanowi załącznik do protokołu. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Powiatu Krzysztof Blajer przedstawił 

sprawozdanie z prac komisji, które stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej Jan Kosiński przedstawił 

sprawozdanie z prac komisji, które stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Infrastruktury Marek Kopta przedstawił 

sprawozdanie z prac komisji, które stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Eugeniusz Barylak 

przedstawił sprawozdanie z prac komisji, które stanowi załącznik do protokołu. 

Na obrady sesji przyszedł Radny Jan Sosnowski, w dalszych obradach sesji brało udział 17 

radnych. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat żagański. 

Naczelnik Wydz. OKT Michał Cisek: ustawa o systemie oświaty nakłada obowiązek na 

ograny prowadzące, analizowania bieżących kosztów wynagradzania nauczycieli. Takie 

sprawozdanie zostało Radnym przedłożone. Z przedłożonego sprawozdania wynika, że 

nauczyciele na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest powiat żagański, osiągają średnie wynagrodzenie, w związku 

z tym nie ma konieczności dopłacania tzw. czternastek. 
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7. Interpelacje radnych. 

Radny Paweł Lichtański: moja interpelacja dotyczy wniosku Prezesa MZK w Żaganiu, któ-

ry został zaadresowany na Radę Powiatu z dnia 3 lutego br. Wniosek dotyczy propozycji 

współpracy w zakresie dowozu młodzieży szkolnej do szkół średnich z miejscowości 

Gozdnica i Wymiarki do Żagania. W najbliższym czasie MZK w Żaganiu planuje wzmoc-

nić kursy do Gozdnicy i uruchomić dodatkowe kursy autobusowe z Żagania do Wymiarek  

i z powrotem, kursujące w dni nauki szkolnej. Dotychczasowe kursy obsługujące Gozdnicę 

i Wymiarki są bardzo deficytowe, przy czym Prezes MZK w Żaganiu zwraca się z prośbą 

do Rady Powiatu o pokrycie tych deficytowych strat. Statutowo powiat żagański nie ma za 

zadanie wspierać spółki prawa handlowego, ale wniosek Prezesa MZK nie jest bezzasadny, 

ponieważ Prezes skierował ten wniosek po otrzymaniu listu od Wójta Gminy Wymiarki,  

który informuje, że w ostatnim czasie wzrosły drastycznie ceny biletów, obsługujących linię 

Wymiarki – Żary i Żary – Wymiarki. Linia ta jest bardzo obciążona, bardzo dużo młodzieży 

dojeżdża do szkół ponadgimnazjalnych do Żar. W związku z tym Wójt Gminy Wymiarki 

zwrócił się z propozycją do Prezesa MZK w Żaganiu, aby rozważył możliwość łącznia kur-

sów na linii Wymiarki – Żagań i Żagań – Wymiarki. W związku z tym, że sytuacja naszych 

szkół średnich jest trudna, nie możemy takich sygnałów lekceważyć, zwłaszcza w kontek-

ście tej sytuacji, gdzie niemal każdy uczeń w powiecie żagańskim jest na wagę złota. Moja 

interpelacja dotyczy możliwości sporządzenia analizy, po wcześniejszych rozmowach  

z Prezesem MZK w Żaganiu oraz z Wójtem Gminy Wymiarki. Analiza powinna zawierać 

koszty, które ewentualnie mielibyśmy pokryć i czy rzeczywiście jest to prawdą, że tylu 

uczniów z Gminy Wymiarki dojeżdża do szkół ponadgimnazjalnych w Żarach i czy rze-

czywiście jest to prawdą, że po zwiększeniu tych kursów na trasie Wymiarki – Żagań, Ża-

gań – Wymiarki, liczba tych uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych w Żaganiu wzrośnie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

            1)  zmian budżetu, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych i poprosił Skarbnika Powiatu Elżbietę Bielecką o przedstawienie uzasadnie-

nia. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Bielecka: uchwała w sprawie zmian budżetu dotyczy zmian, do 

których kompetencja leży po stronie Rady Powiatu. Zmiany w tej uchwale dotyczą przede 

wszystkim takie, że wprowadzamy projekty współfinansowane ze środków zewnętrznych 

unii europejskiej i jest to projekt „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez 

PCPR w Żaganiu” i jest to kwota 706.167 zł, „Doświadczenie zawodowe młodzieży” – 

wprowadzamy zadania, które nie zostały zrealizowane w 2011 roku, nowy projekt „Polsko 

– Niemieckie warsztaty teatralne dla dzieci i młodzieży” – jest to projekt Starostwa realizo-

wany przez Wydz. OKT. Projekt PUP w Żaganiu „Twoja Kariera II” , również przesunięcie 

środków z roku 2011 na rok 2012 na kwotę 6.638 zł, wprowadza się również nowy projekt 

PUP „Twoja Kariera III” , jest to projekt o wartości, na dzień dzisiejszy, 145.732 zł w roku 

2011. Zarząd Powiatu przesunął środki z rezerwy ogólnej majątkowej na fundusz wsparcia 

policji z przeznaczeniem na zakup samochodu dla policji. Środki z rezerwy oświatowej dla 

ZSZ w Szprotawie na usunięcie awarii kanalizacji jest to kwota 18.300 zł. Zarząd również 

przeznaczył środki z rezerwy ogólnej bieżącej w wysokości 1.845 zł na opracowanie rapor-

tu efektu ekologicznego dla Termomodernizacji ZSP w Szprotawie. Są to wszystkie zmia-

ny, które wprowadzono w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu. Budżet powiatu  

w wyniku tych zmian, zarówno po stronie wydatków, jak i po stronie dochodów zwiększył 

się o 895.719 zł. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

            2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żagańskiego na lata 2012 – 2019, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia    

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

            3) przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012 – 2015, 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie 

uzasadnienia. 

Dyrektor PCPR w Żaganiu Anna Kulczyńska: tą uchwałę wywołujemy, dlatego, że nastąpi-

ła zmiana przepisów prawnych. Dotychczas działania, które były skierowane do ofiar  

i sprawców przemocy wynikały pośrednio i ze strategii rozwiązywania problemów społecz-

nych powiatu żagańskiego i z lokalnego programu wsparcia dziecka i rodziny. Od 1 stycz-

nia 2012 roku weszła w życie nowa ustawa, która jest niedofinansowana i dlatego musimy 

zmienić nasze wewnętrzne akty prawne. Ten program będzie również dla nas takim glejtem 

na pozyskanie środków finansowych na programy rekreacyjno – edukacyjne dla sprawców 

przemocy, które są finansowane w ramach krajowego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie. My realizujemy corocznie ten program, ale w tym roku jest obwarowanie, że 

musimy posiadać aktualny program przeciwdziałania przemocy, żeby te środki uzyskać. 

 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję, przypominając, że ten projekt 

uchwały jak i pozostałe, były przedmiotem dyskusji wspólnego posiedzenia komisji. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

                           4)  nadania statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Żaganiu, 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie 

uzasadnienia. 

Dyrektor PCPR w Żaganiu Anna Kulczyńska: w związku z wejściem w życie ustawy, o któ-

rej mówiłam wcześniej, stwierdziliśmy, że zrobimy tzw. tekst jednolity i poprzednie uchwały 

będą traciły moc a ta uchwała będzie określała w całości statut PCPR w Żaganiu. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

         5) ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych funkcjo-

nujących na terenie Powiatu Żagańskiego, 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie 

uzasadnienia. 

Dyrektor PCPR w Żaganiu Anna Kulczyńska: w związku z tym, że jest to zupełnie nowa 

forma, wcześniej Rada Powiatu nie zmieniała ustawowych stawek, nie było takiej delegacji 

w ustawie, jeżeli chodzi o wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych. W związku 

z tym, nie znaleziono w aktach prawnych, że taka uchwała podlega publikacji, jednak nad-

zór wojewody stwierdził, że taka uchwała powinna być opublikowana w Dzienniku Urzę-

dowym, dlatego w uchwale dochodzi §3, który ma brzmienie, że uchwała wchodzi w życie 

po upływie 14 dni od dnia opublikowania w dzienniku Województwa Lubuskiego, z mocą 
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obowiązującą od dnia 1 stycznia 2012 roku. Z mocą od 1 stycznia 2012, ponieważ ustawo-

dawca zagwarantował rodzinom zstępczym zawodowym wynagrodzenie na dotychczaso-

wym poziomie. Stąd również ta zmiana, bo zapisy ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej, mówią, że rodzinie zastępczej zawodowej, przysługuje wynagrodzenie 

nie niższe niż 2000 zł brutto a rodzinie zastępczej zawodowej o charakterze pogotowia ro-

dzinnego wynagrodzenie nie niższe niż 2600 zł brutto. Dotychczas pogotowia rodzinne 

otrzymywały wynagrodzenie 2635 zł brutto i w związku z tym, że nie mogą stracić, zaokrą-

gliliśmy do kwoty 2650 zł brutto a 2000 zł do 2050 zł brutto. Dlatego tak, że w pogotowiu 

utrzymać dotychczasowe wynagrodzenie a po za tym taka „podwyżka” mieści się w budże-

cie, który mamy przyjęty dla PCPR w Żaganiu, na to zadanie w 2012 roku. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

         6) określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie  

z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia od 

ustalenia opłaty za pobyt dziecka w rodzinnej i instytucjonalnej pieczy zastęp-

czej, 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie 

uzasadnienia. 

Dyrektor PCPR w Żaganiu Anna Kulczyńska: wywołanie tej uchwały wynika z ustawy 

o wspieraniu rodzinnej pieczy zastępczej art. 184 ust. 2. Przedstawiona uchwała określa 

zupełnie nowe zasady niż ta, która obowiązywała od 2004 roku. Środowiska rodzin biolo-

gicznych, którym zostały dzieci zabrane i umieszczone w systemie pieczy zastępczej, są 

specyficzne. Najczęściej jest to patologia, bo dzieci, które trafiają do systemu tylko z biedy, 

jest ich bardzo mało a ustawodawca narzuca naliczenie opłaty. Średni miesięczny koszt po-

bytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej to jest 660 zł, w rodzinie zastępczej nie-

spokrewnionej 1000 zł. Pobyt dziecka w placówce zaczyna się od 2500 zł do 5000 zł i teraz 

będziemy zobowiązani do wydania decyzji do wysokości miesięcznej pomocy udzielonej 

dla dziecka. Jak ja mam wydać decyzję na 5000 zł osobie, która ma dochód minimalny albo 

pracuje na czarno. Potem zacznie się ciąganie, bo najpierw jest egzekucja w administracji, 

następnie wezwania, upomnienia, sprawy do urzędu kontroli skarbowej, potem koszty ko-

mornicze, które spadają na nas. Trudne to będzie do ogarnięcia, ale przepis tak mówi to tak 

trzeba zrobić. Poprzednia sytuacja była łatwiejsza, dlatego, że mogliśmy częściowo lub cał-

kowicie zwalniać z płatności w trudnych sytuacjach. Teraz nie mamy tej możliwości, mo-

żemy odstąpić, ale w szczególnych przypadkach. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

         7) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

żagańskiego w roku 2012, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Starosta Marek Ślusarski: jest to proceduralna sprawa, ale chciałbym zaznaczyć bardzo 

ważny aspekt, jeśli chodzi o tą ustawę, wymaga to dyżurowania w aptece, magistra. Są to 

poważne koszty dla aptek i w tej chwili już się robi problem, bo wiele aptek nie godzi się na 

dyżury nocne, bo wiadomo, że zatrudnienie magistra farmacji w dyżurze nocnym, to są to 
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poważne koszty. Już się robi problem, wiadomo, że trzeba będzie ten problem rozstrzygnąć, 

rozmawiać z burmistrzami, wójtami w tej sprawie. Nie ma wytycznych, które by obligowa-

ły aptekarzy do tego, aby dyżurowali w nocy i dlatego będzie to problem, dlatego należy 

bardzo się nad tym zastanowić i sygnalizować wyżej, aby ten problem został jakoś rozwią-

zany. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

         8) pozbawienia niektórych dróg w Szprotawie kategorii dróg powiatowych, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Starosta Marek Ślusarski: ponieważ na dzisiejszych obradach jest Burmistrz Gminy Szpro-

tawa, chciałbym podziękować za pozytywną pracę samorządów, jeśli chodzi o przejęcie 

tych dróg. Wiadomo, że to było w jakimś pakiecie, chodziło o mieszkania, działki, jest po-

zytywna współpraca, dlatego chciałbym na ręce Radnych, Przewodniczącego Rady Miasta 

Szprotawa oraz Burmistrza Szprotawy, złożyć podziękowania. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych ogłosił przerwę w obradach sesji. 

Po przerwie w obradach sesji brało udział 16 radnych, Radny Marek Kopta opuścił obrady 

sesji zwalniając się u Przewodniczącego Rady. 

         9) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Żagańskiego na 2012 rok, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

           10) uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 2012 rok, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych zapytał Radnych czy są uwagi do poszczególnych 

planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 2012 rok. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

           11) zamiaru likwidacji szkoły policealnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponad-

gimnazjalnych w Szprotawie, 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie 

uzasadnienia. 

Naczelnik Wydz. OKT Michał Cisek: ustawa z 19 stycznia 2011 roku zmieniła ustawę o sys-

temie oświaty, oraz niektórych innych ustaw. Nakłada na organy prowadzące obowiązek zak-

tualizowania sieci szkolnej. W tej ustawie znika szkoła liceum profilowane, dlatego zachodzi 

konieczność podjęcia uchwał intencyjnych o zamiarze likwidacji tego typu szkoły. Zaszła 

również zmiana w ustawie, jak i w rozporządzeniu, dotycząca szkół zawodowych. Dotych-

czasowe zasadnicze szkoły zawodowe 2 letnie mają zostać przekształcone w zasadnicze szko-

ły zawodowe o cyklu kształcenia 3 letnim. Wszystkie zmiany wynikają z nowelizacji ustaw  

i rozporządzeń. Wszystkie projekty uchwał, które zostały przedłożone na dzisiejszej sesji, są 

to uchwały intencyjne i one rozpoczynają procedurę. Do każdego projektu uchwały jest rów-
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nież wniosek poszczególnych dyrektorów tych placówek, z prośbą o dokonanie przekształceń 

i wprowadzenie tych zmian. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Blajer: na wspólnym posiedzeniu komisji omawiane były wszystkie zmia-

ny, które zostaną dzisiaj przyjęte. Radni zostali z tematem zapoznani. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

           12) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Iłowej, 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie 

uzasadnienia. 

Naczelnik Wydz. OKT Michał Cisek: tu również jest liceum profilowane, na dzień dzisiejszy 

nie ma żadnej klasy funkcjonującej w tym typie szkoły w Iłowej. Dlatego nie pociąga to za 

sobą ani żadnych zwolnień ani żadnych niepokojących sytuacji w związku z tym, że mieliby-

śmy likwidować jakąkolwiek klasę. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

           13) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych w Szprotawie, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  14) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Tekstylno Handlowych w Żaganiu, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

   15) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Żaganiu, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  16) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Technicznych i Licealnych w Żaganiu, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  17) zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Po-

nadgimnazjalnych w Szprotawie, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  18) zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimna-

zjalnych w Szprotawie, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  19) zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią za-

sadniczą szkołę zawodową w Zespole Szkół Zawodowych w Szprotawie, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych. Uzasadnienie zostało przedstawione przy podejmowaniu uchwały w spra-

wie zamiaru likwidacji liceum profilowanego. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  20) zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią za-

sadniczą szkołę zawodową w Zespole Szkół Technicznych i Licealnych w Żaganiu, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  21) zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią za-

sadniczą szkołę zawodową w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłowej, 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  22) zamiaru przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią za-

sadniczą szkołę zawodową w Zespole Szkół Tekstylno Handlowych w Żaganiu. 

         Przewodniczący Rady Leon Cuprych: projekt uchwały był tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Leon Cuprych otworzył dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Leon Cuprych odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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9. Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący Rady Powiatu Leon Cuprych poprosił o udzielenie odpowiedzi na złożoną 

interpelację. 

Starosta Marek Ślusarski: chciałbym poinformować, że myślimy nad tym, żeby wzmocnić 

nasze szkoły. Jeśli chodzi o gimnazjalistów, przyszłych uczniów naszych szkół powiatowych, 

będziemy rozmawiać z dyrektorami szkół, wójtami, burmistrzami. Pierwszym wnioskiem, 

który się nam nasuwa to taki, że w informatorze szkół powinien być rozkład jazdy autobusów. 

Uczniowie, którzy chcieliby dojeżdżać do naszych szkół, żeby mieli taką informację, że mają 

tą łatwość dojazdu do naszych placówek. Rozmowy z dyrektorami i burmistrzami powinny 

przynieść jakieś wnioski, bo jest to wspólny interes. Wniosek Prezesa MZK i interes naszej 

strony, jest kwestią spotkania, porozmawiania i znajdziemy jakieś rozwiązanie.  

Starosta Marek Ślusarski:  

- w nawiązaniu do podjętych uchwał dotyczących likwidacji liceum profilowanego i techni-

kum oraz przekształcenia 2 – letniej zasadniczej szkoły zawodowej w 3 – letnią zasadniczą 

szkołę zawodową, należy powiedzieć, że wszystkie te czynności zostały podjęte na wniosek 

dyrektorów szkół. Informacja ta jest dla wszystkich radnych, którzy nie brali udziału w po-

siedzeniu komisji, żeby wiedzieli, że to było na wniosek dyrektorów szkół, że to nie były 

jakieś manipulacje ze strony radnych. Są to sprawy obligatoryjne, które trzeba było upo-

rządkować.  

- podjęta uchwała w sprawie przeciwdziałania przemocy w rodzinie, chciałbym zwrócić na 

parę rzeczy uwagę, że przemoc w rodzinie w naszym powiecie jest dużym problemem. 

Chciałbym, aby Pani Dyrektor na przyszłą sesję przestawiła, jaki jest problem, ilość rodzin 

dotkniętych tym problemem. Chciałbym, abyśmy się zastanowili nad tym, jaka jest przy-

czyna tego, że te zjawiska narastają. 

        10. Wnioski. 

        Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Anna Michalczuk: w imieniu mieszkańców ul. 

Ogrodowej w Iłowej, jest to droga powiatowa. W związku z pogorszeniem stanu 

technicznego drogi powiatowej ul. Ogrodowa w Iłowej, zwracamy się z wnioskiem o pilne 

podjęcie działań, mających na celu naprawę chodnika wzdłuż odcinka przylegającego do 

Parku Dworskiego aż do mostku na Czernicy. Chodnik w wielu miejscach jest uszkodzony 

i wymaga naprawy, stanowiąc utrudnienie dla ruchu pieszego, szczególnie dla osób starszych 

i dzieci. Ponadto wnioskujemy o podjęcie działań mających na celu poprawę stanu drogi na 

długości pomiędzy skrzyżowaniem z ul. Kolejową a tzw. Mostkiem Miłości. Odcinek ten 

wymaga pilnej naprawy, w wielu miejscach korzenie niebezpiecznie podniosły bruk. Przy 

wjeździe do szkoły podstawowej, jezdnia systematycznie się zapada, stwarzając zagrożenie 

dla ruchu drogowego. Kierowcy unikają tego fragmentu zjeżdżając na przeciwległy pas 

ruchu, zagrażając nadjeżdżającym z naprzeciwka pojazdom. Liczne studzienki kanalizacyjne 

zarzucone są kamieniami, a przed samym „Mostkiem Miłości” drzewo wrasta w światło drogi 

ograniczając możliwość przejazdu (mijania się samochodów). Mając na względzie 

zwiększony ruch drogowy na tej ulicy, pieszych, w tym dzieci udające się do szkoły  

i internatu) i wymienione wyżej zagrożenia, liczymy na szybką i skuteczną interwencję w tej 

sprawie. 

Pismo o tej samej treści zostało złożone dnia 16 lutego 2012 roku w biurze podawczym 

Starostwa Powiatowego w Żaganiu. 

        11. Informacje i oświadczenia. 

         Przewodniczący Rady Powiatu Leon Cuprych wyznaczył Radnego Eugeniusza Barylaka oraz 

Radnego Krzysztofa Blajera do zapoznania się z protokołem XII sesji Rady Powiatu 

Żagańskiego z dnia 16 lutego 2012 roku. 
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         Przewodniczący Rady Powiatu Leon Cuprych przedstawił n/w informacje: 

          - Poseł Waldemar Sługocki przesłał pismo, w którym poinformował, że do Pana Jarosława 

Gowina Ministra Sprawiedliwości została wystosowana interpelacja dotycząca likwidacji 

części Sądów Rejonowych w naszym województwie, w tym Sądu Rejonowego w Żaganiu, 

          - wpłynęło zaproszenie na turniej piłki halowej, 

         - Stowarzyszenie Producentów Żywności Metodami Ekologicznymi EKOLAND przesyła 

prośbę o podjęcie uchwały popierającej uchwałę Sejmiku Województwa Lubuskiego  

w sprawie ogłoszenia obszaru Województwa Lubuskiego strefą wolną od organizmów 

zmodyfikowanych genetycznie (GMO).  

      W powyższej sprawie Zarząd Powiatu podjął następującą decyzję: Zarząd Powiatu zapoznał 

się z przedstawionymi materiałami dotyczącymi uwalniania do środowiska organizmów 

modyfikowanych genetycznie, przyjął do wiadomości nie zajmując stanowiska, ponieważ 

Sejmik Województwa Lubuskiego podjął w tej sprawie uchwałę, która obejmuje całe woje-

wództwo lubuskie. 

        12. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Powiatu Żagańskiego. 

                  Przewodniczący rady Leon Cuprych o godz. 12
30 

ogłosił zamknięcie XII sesji Rady Powiatu 

Żagańskiego z dnia 16 lutego 2012 roku. 

          Protokołowała  

    Henryka Świątek                                         

                                                                Przewodniczący Rady Powiatu Żagańskiego 

                                       Leon Cuprych 

 

 


